
 

Skolebestyrelsesmøde  
Torsdag den 12. december - 2024 kl. 17.15 - ? (Spisning fra 18.30)                        

Deltagere: Tina, Jane, Mia, Trine, Mette, Pia, Anette (Viceskoleleder), Lasse, Sisse, Kathrine, Marie, 
Melanie, Tilde 
Afbud:  

 

Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af referat 
Referatet godkendt 
 
 

2. Orientering 
a. Formand 

Har ikke noget 
 

b. Elevråd 
Har holdt julekonkurrence med juledøre 
Der er kommet iste i kantinen og kakao i december 
Der kommer en vandautomat og mikroovne til opvarmning af rester 
 

c. Skoleleder 
Jane trækker sig fra bestyrelsesarbejdet fra dags dato 

 
3. Henvendelse om mobiltelefoner i HUS3  

a. Præsentation af henvendelse 
Elevrådet har lavet et brev med et forslag, om hvordan man kan have 
mobiltelefoner i 12-pausen, så der er mulighed for at købe mad i 
kantinen 
Der foreslås en prøveperiode på 2-3 uger 

b. Drøftelse og beslutning om proces 
Fint og seriøst forslag 
Ikke så vild med kollektiv straf da nogle elever kan blive udskammet, 
hvis man dummer sig 
Det er blevet meget nemmere at samle telefonerne ind om morgenen, 
så tror derfor på, at det kan lade sig gøre igen efter 12-pausen. 
Skolen overvejer at få et andet betalingssystem til kantinen, så man 
ikke behøver sin telefon. 
Fint at prøve det af 
Der er opbakning fra skolebestyrelsen 
 



 

4. Høringssvar: Folkeskolens kvalitetsprogram (se bilag) 
a. Drøftelse af høringsmaterialet/input til høringssvar 

Kommunen giver penge til skolevæsenet for at kunne holde 
skoledagens længde i indskolingen 
Det er positivt, at der kommer penge til juniormesterlæreklasser 
Positivt at man kan vælge at lade nogle elever gå i en almindelig 
klasse og samtidig være i juniormesterlære 
Ærgerligt at der ikke har været mulighed for at drøfte, om man ønskede 
en kortere skoledag i indskolingen. 
Der er muligheder i begge dele ift en kortere skoledag i indskolingen 
eller ej. 
Sættes brugerbetalingen op i SFOen ved en udvidet åbningstid? 
Godt argument at man holder alle børn i skolen så længe som muligt, 
så der ikke er nogen, der skal gå hjem og være alene hjemme fra f.eks. 
kl. 12.00. 
Der er mulighed for at gøre noget anderledes i indskolingen med et 
mindre vejledende timetal 
Vejledende timetal bliver forskelligt for klasserne i mellemtrinnet 
Kan en lejrtur tænkes ind i minimumstimetallet, så 8. årgang undgår at 
skulle gå i skole til kl 15.00 
 

b. Beslutning om videre proces 
Lasse laver et udkast, som sendes til bestyrelsen 

 
5. Evt.   
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